
PROTOKÓŁ Nr XXXII/13
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

30 października 2013 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radni powiatowi,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• dyrektorzy placówek oświatowych,
• mieszkańcy miejscowości Karolewo (nazwiska dostępne w liście obecności),
• przedstawiciele lokalnej prasy.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy  15  radnych  jest  zatem  ona  władna  obradować  i  podejmować  prawomocne
uchwały. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku
obrad są wnioski. 
Radny  Zygmunt  Maćkowiak  zawnioskował  o  wywołanie  projektu  uchwały  w  sprawie
obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  1  dt  przyjmowanej  jako  podstawa  do  naliczenia
podatku rolnego na 2014 rok.

Głos zabrała radca prawny pani Teresa Andrzejewska, która poinformowała Państwa radnych,
iż  warunkiem wywołania  uchwały dotyczącej  podatku rolnego jest  posiadanie  opinii  Izby
Rolniczej; należy również  przegłosować wniosek w sprawie wywołania uchwały.

Drugą  sprawą  poruszoną  był  wniosek  w  sprawie  obniżenia  podatku  związanego  z
prowadzeniem  działalności  gospodarczej  oraz  od  budynków  mieszkalnych  lub  ich  części
zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  od  1m2  powierzchni  użytkowej  z
proponowanej stawki 20,20 zł  - zmniejszyć o 0,20 zł.

Przewodniczący  obradom zarządził  głosowanie  dotyczące  wywołania  uchwały  w  sprawie
podatku rolnego.
Za wywołaniem uchwały głosowało 5 radnych,
Przeciwnych wywołaniu uchwały było 8 radnych,
Wstrzymało się od głosu 2 radnych.
W związku z powyższym przedmiotowy wniosek został odrzucony.
Biorąc pod uwagę powyższe, jako stawkę wyjściową do obliczenia podatku rolnego na 2014
rok  przyjęto  kwotę    69,28  zł  dt   –  średnia  cena  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów  
poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy 2014
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Za obniżeniem o 0, 20 zł podatku związanego z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz
od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej
od 1m2 powierzchni użytkowej:

Za głosowało 6 radnych,
Przeciwnych 7 radnych,
Wstrzymało się od głosu 2 radnych.

W  związku  z  powyższym  podczas  podejmowania  uchwały  dotyczącej  ustalenia  kwoty
podatku rolnego będzie brana pod uwagę  wersja projektu uchwały w sprawie podatku od
nieruchomości przedstawiona na posiedzeniach Komisji Stałych  Rady w dniu 
24 października 2013 roku.

Przewodniczący  Rady  Maciej  Jagodziński  przedstawił  następujący  porządek  XXXII  sesji
Rady Miejskiej w Bojanowie:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXXII  sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr XXXI/13 z dnia 26 sierpnia 2013 roku Rady Miejskiej w Bojanowie 
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym..
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych.
7.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.
8.Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych dyrektorów i
kierowników podległych jednostek organizacyjnych.
9.Przyjęcie informacji na temat funkcjonowania placówek oświatowych w Gminie Bojanowo.
10.Podjęcie  Stanowiska  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  w  sprawie  propozycji  podziału
środków PROW na lata 2014 –2020.
11.Podjęcie uchwał w sprawie;

1) uchwalenia  „Programu  Współpracy  Gminy  Bojanowo  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  działającymi  w  sferze  pożytku
publicznego na 2014 rok,

2) zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkołach,
zasad zwalniania  od obowiązku realizacji  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych,  wychowawczych i  opiekuńczych
pedagoga  szkolnego,  psychologa,  logopedy  i  doradcy  zawodowego  oraz
nauczycieli  realizujących  w ramach  stosunku  pracy   obowiązki  określone  dla
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, dla których
organem prowadzącym jest gmina Bojanowo,

3) kalkulacji jednostkowej dla celów udzielenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,

4) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej   nieruchomości
niezabudowanej położonej w Czechnowie,

5) uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2014,
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6) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy
Bojanowo na rok 2014,

7) ustalenia stawek podatku od nieruchomości,
8) ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania,
9) zaciągnięcia pożyczki na  zadanie pn. ‘ Budowa przedszkola w Bojanowie”,
10) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2013 – 2016”,
11) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

12. Odpowiedzi na zapytania radnych.
13. Wolne głosy i wnioski.
14. Zakończenie.

Do pkt 3 Przyjęcie protokółu Nr XXXI/13 z dnia 26 sierpnia 2013 roku Rady Miejskiej
w Bojanowie 

W związku z tym, iż do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nie wniesiono
uwag  pisemnych  i  ustnych,  przewodniczący  obradom  zaproponował  aby  protokołu  nie
odczytywać. Za propozycją przewodniczącego Rady opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji
radni,  - 14 „za” ,w związku z powyższy Protokół Nr XXXI/13 z dnia 26 sierpnia 2013 roku
Rady Miejskiej w Bojanowie przyjęto bez odczytywania.

Do pkt 4 Zapytania radnych.

Radny Jan Kubis:

-  zawnioskował o postawienie znaku informującego o lokalizacji kościoła w 
Gołaszynie (znak można postawić za Gołaszynem  blisko torów lub koło marketu 
Dino),

- zapytał kto weźmie odpowiedzialność za wszelkie naprawy w oczyszczalni ścieków, 
po zakończeniu okresu gwarancyjnego,

- czy w budżecie gminy na 2014 rok ujęte są inwestycje na drogach i ulicach na terenie 
naszej gminy,

- czy budowa łącznika między ulicą Mylną a Słoneczną w Gołaszynie będzie 
realizowana.

Radny Zygmunt Maćkowiak;
- zawnioskował o ustawienie tabliczek z nazwą miejscowości Wydartowo I ; na 

początku wioski i na jej końcu,

Radny Jarosław Bartowiak ;
- zawnioskował o przegląd i ewentualną naprawę wodociągów w Golinie Wielkiej,

Radny Władysław Szalkowski:
- zapytał o naprawę drogi przez park w Gościejewicach,

Radny Franciszek Wieremiejko:
- zapytał czy możliwe jest zainstalowanie lampy na ulicy Działkowej,

Radny Marcin Mróz:
- zawnioskował o zainstalowanie w Golinie Wielkiej numerów od 101 – wzwyż,
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Radny Józef Czerwiński:
- czy istnieje szansa zamontowania lampy na ulicy Kasztanowej (ostatnio miały tam 

miejsce włamania do prywatnych posesji),

Radny powiatowy Ireneusz Młynek:
- jest problem z zawrócenie na wiadukcie, reszta drogi jest zablokowana – może dojść 

do tragedii, w związku z tym pan radny prosi o interwencję u kierownika inwestycji.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym..

Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński zapoznał uczestników obrad z działalnością
w okresie międzysesyjnym.. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt. 6 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych
radnych.

W dniu 28 października 2013 roku – znak pisma AP/072-49/13 , z dnia 23 października 2013 
roku, wpłynęło na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie pismo Naczelnika 
Urzędu Skarbowego w Rawiczu w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Gminy 
Bojanowo.
Wszyscy radny złożyli oświadczenia majątkowe w terminie. Co do kilku osób wniesiono 
drobne uwagi. Automatycznie, radni którzy posiadali błędy w swoich oświadczeniach 
otrzymali pisma pouczające. Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

W dniu 11 października 2013 roku do Biura Rady wpłynęło pismo Wojewody 
Wielkopolskiego – znak KN-V.414.411.2013 z dnia 8 października 2013 roku , w sprawie 
oświadczeń majątkowych Burmistrza Bojanowa pana Józefa Zutera oraz Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Bojanowie pana Macieja Jagodzińskiego.
Wyżej wymienione oświadczenia wpłynęły do Kancelarii Wojewody Wielkopolskiego w 
wyznaczonym terminie tj. do dnia 30 kwietnia 2013 roku i nie stwierdzono w nich 
nieprawidłowości.
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do  pkt  7.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o
wydanych zarządzeniach.

W okresie międzysesyjnym zostały podjęte następujące Zarządzenia Burmistrza:

1.Zarządzenie Nr 250/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 sierpnia 2013 r. w sprawie zmiany 
planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych gminie ustawami na 2013 rok,
2,Zarządzenie Nr 251/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 sierpnia 2013 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2013 rok,
3.Zarządzenie Nr 252/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 września 2013 r. w sprawie 
opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2014 rok oraz Wieloletniej 
Prognozy Finansowej,
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4. Zarządzenie Nr 253/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 24 września 2013 r. Burmistrza 
Bojanowa – Szefa Obrony Cywilnej w sprawie utworzenia i funkcjonowania Gminnego 
Centrum Zarządzania Kryzysowego,
5.Zarządzenie Nr 254/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 24 2013 r. w sprawie powołania 
komisji przetargowej na sprzedaż samochodu ciężarowego – śmieciarki marki Jelcz 325 15,
4 t , będącego własnością Gminy Bojanowo,
6.Zarządzenie Nr 255/13  Burmistrza Bojanowa z dnia 27 września 2013 r. w sprawie 
powołania komisji przetargowej na sprzedaż agregatu prądotwórczego spalinowego marki 
WOLA 54ZPPa – SW680/141/1,
7.Zarządzenie Nr 256/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 września 2013 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2013 rok,
8.Zarządzenie Nr 257/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 września 2013 r. w sprawie zmiany 
planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych gminie ustawami na 2013 rok.
Do przedstawionych zarządzeń pytań nie było, więc Burmistrz przedstawił reprezentację 
Gminy w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

W uzupełnieniu przedstawionej informacji  Burmistrz poinformował o miłej uroczystości w 
jakiej uczestniczył; było to 100 – lecie powstania Sióstr Elżbietanek w Poznaniu.
W międzyczasie odbyła się narada dotycząca obrony cywilnej, zebranie wiejskie w 
Gościejewicach oraz narada włodarzy miast w Pobiedziskach. 
Głównym tematem narady były kwestie związane z drogami oraz sprawa przejęcia przez 
gminy drogi krajowej „5”. Na naradzie wyjaśniono i uspokojono przedstawicieli gmin, iż 
„piątka” nie zostanie im przekazana w utrzymanie.

Najważniejszą sprawą o jakiej poinformował Burmistrz Zuter jest zamiar utworzenia 
w obrębie Gminy Bojanowo Wałbrzyskiej Podstrefy Przemysłowej. Istnieje 
prawdopodobieństwa, iż zostanie ona uruchomiona na terenach znajdujących się przy węźle 
S5, a stacją LOTOS. .Burmistrz otrzymał wykaz materiałów jakie Gmina zobowiązana jest 
przygotować, aby przystąpić do utworzenia Strefy. 

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał czy Gmina musi wykupić grunty, jeżeli w tym 
obszarze znajdzie się ziemia będąca prywatna własnością.
Burmistrz odpowiedział radnemu, iż będziemy czynić starania aby Podstrefa znajdowała się 
na obszarze należącym prawnie do Skarbu Państwa i Gminy. Ważną sprawa jest dostępność 
do mediów – prądu, gazu i wody.

Więcej pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Do pkt.9 Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych
dyrektorów i kierowników podległych jednostek organizacyjnych.

Burmistrz zapoznał uczestników sesji z informacją Naczelnika Urzędu Skarbowego w
Rawiczu  w  sprawie  oświadczeń   majątkowych  dyrektorów  i  kierowników  podległych
jednostek  organizacyjnych.  Nieścisłości  w  oświadczeniach  nie  było;  drobne  uwagi
skierowano w stosunku do 3 osób.
Pisemna informacja dotycząca powyższej kwestii stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 9 Przyjęcie informacji na temat funkcjonowania placówek oświatowych w 
Gminie Bojanowo
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W dniu 24 października 2013 roku odbyło się posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
Na posiedzeniu obecni byli dyrektorzy placówek oświatowych z terenu Gminy Bojanowo 
(nieobecna ze względów służbowych dyrektor Niepublicznego Przedszkola w Bojanowie pani
Andżelika Rajkowska).

Dyrektorzy szkół i przedszkoli, kolejno omówili działalność prowadzonych przez 
siebie placówek.

Jako pierwszy głos zabrał dyrektor Gimnazjum w Bojanowie pan Ireneusz Młynek. 
Poinformował, iż zostanie uruchomiona pomoc dla uczennicy, której problem, na posiedzeniu
Komisji Stałych Rady  zgłosił radny Leszek Janowicz ( brak prądu w mieszkaniu). Zrobimy 
wszystko , aby dziecko mogło się uczyć w normalnych warunkach, a nie przy świeczce. 
Dyrektor Młynek wnioskował również o przeanalizowanie 

Panie dyrektor Szkoły Podstawowej w Bojanowie i dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Gościejewicach poprosiły o rozważenie podwyżki dla pracowników obsługi.

Dyrektor Przedszkola w Bojanowie pani Agnieszka Sikora zawnioskowała o 
rozpatrzenia zatrudnienia logopedy, gdyż posiadanie specjalisty z tego zakresu zdecydowanie 
polepszy komfort pracy dzieci.

Więcej pytań do pań i panów dyrektorów. Przewodniczący obrad pan Maciej Jagodziński 
zarządził głosowanie nad poszczególnymi sprawozdaniami.

Sprawozdanie dyrektora Gimnazjum im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Bojanowie 
zaopiniowano pozytywnie – 15 „za” i stanowi ono załącznik nr 7 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Szkoły Podstawowej w Bojanowie im. bł. Edmunda Bojanowskiego 
w Bojanowie oceniono pozytywnie – 15 „za” i stanowi ono załącznik nr 8 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Szkoły Podstawowej w Gościejewicach im. Jana Brzechwy oceniono
pozytywnie – 15 „za” – i stanowi ono załącznik nr 9 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej 
oceniono pozytywnie  - 15 „za” – i stanowi ono załącznik nr 10 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Przedszkola w Bojanowie oceniono pozytywnie – 15 „za” – i 
stanowi ono załącznik nr 11 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Przedszkola w Trzeboszu oceniono pozytywnie – 15 „za” i stanowi 
ono załącznik nr 12 do protokołu.
Sprawozdanie dyrektora Przedszkola Niepublicznego Chatka Puchatka oceniono pozytywnie 
– 15 „za” i stanowi ono załącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt.  10  Podjęcie  Stanowiska Rady  Miejskiej  w Bojanowie  w sprawie  propozycji
podziału środków PROW na lata 2014 –2020.

Stanowiska Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie propozycji podziału środków PROW na
lata  2014  –2020  zostało  szczegółowo  omówione  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady
Miejskiej w Bojanowie w dniu 24 października 2013 roku. Na sesji Państwo radni pytań nie
zadali. Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński odczytał treść dokumentu i przystąpiono do
głosowania. Za podjęciem Stanowiska Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie propozycji
podziału środków PROW na lata 2014 – 2020 głosowali wszyscy radni – 15 „za’.
Podjęte Stanowisko stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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Przewodniczący Jagodziński ogłosił 20 minutową przerwę w obradach do godz. 10.40.
(obrady opuściła chwilowo radna Ewa Szczepaniak) 

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
1) uchwalenia  „Programu  Współpracy  Gminy  Bojanowo  z  organizacjami  

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  działającymi  w  sferze  pożytku
publicznego na 2014 rok,

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
24 października 2013 roku. Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i 
przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
30 października 2013 roku w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Bojanowo z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 
publicznego na 2014 rok, głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (chwilowo 
nieobecna radna Ewa Szczepaniak). Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
2) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, zasad
zwalniania  od  obowiązku  realizacji  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych
pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego oraz nauczycieli
realizujących  w  ramach  stosunku  pracy   obowiązki  określone  dla  stanowisk  o
różnym  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Bojanowo,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 24
października 2013 roku. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący rady odczytał treść uchwały i
przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30
października  2013  roku  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w
szkołach,  zasad  zwalniania  od  obowiązku  realizacji  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  pedagoga
szkolnego,  psychologa,  logopedy i  doradcy zawodowego oraz nauczycieli  realizujących w
ramach  stosunku  pracy   obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym
obowiązkowym wymiarze godzin, dla których organem prowadzącym jest gmina Bojanowo,
głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  14  „za”  (chwilowo  nieobecna  radna  Ewa
Szczepaniak). Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
3   kalkulacji jednostkowej dla celów udzielenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu  
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,

Projekt uchwały omówiony został na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
24 października 2013 roku. Pytań nie było. Przewodniczący obradom odczytał treść uchwały i
przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
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30 października 2013 roku w sprawie kalkulacji jednostkowej dla celów udzielenia dotacji
przedmiotowej  dla  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej, została  podjęta
jednogłośnie – 15 „za” i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
4. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej   nieruchomości
niezabudowanej położonej w Czechnowie,

Projekt omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 24 października 2013 
roku. Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu przez Przewodniczącego Jagodzińskiego treści 
uchwały przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej   nieruchomości
niezabudowanej  położonej w Czechnowie, głosowali  wszyscy radni 15 „za” i  stanowi ona
załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
5.  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2014,

Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał Uchwały. Za jej podjęciem głosowali wszyscy
obecni  na  sesji  radni  –  15  „za”  –  Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  30
października  2013  roku  w  spawie  .  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2014, została
podjęta i stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
6. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy
Bojanowo na rok 2014,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 24 
października 2013 roku. Pytań nie było, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu i 
przystąpiono do głosowania. 
Za podjęciem Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni. – 15 „za”.
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  30  października  2013  roku  w  sprawie
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Bojanowo
na rok 2014, została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
7. ustalenia stawek podatku od nieruchomości,

Radny Jarosław Bartkowiak nawiązując do dyskusji jaka miała miejsce  wyraził swoją
opinię co do strefy  ekonomicznej w Gminie – cyt. „ my chcemy strefy, mamy zbyt wysokie 
podatki za działalność gospodarczą. Podejmowaliśmy również Uchwałę w sprawie zwolnień 
od podatku od nieruchomości.”

Więcej pytań i uwag nie było.
Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przeciwnych było 3 radnych, wstrzymało się od 
głosu 3 radnych.
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku w sprawie ustalenia 
stawek podatku od nieruchomości została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
8. ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania,

Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał treść 
uchwały i zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 
radni – 15 „za”. Uchwała rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku w 
sprawie ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania została podjęta i stanowi 
załącznik nr 22  do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
9  . zaciągnięcia pożyczki na  zadanie pn. ‘ Budowa przedszkola w Bojanowie”,  

Celowość podjęcia przedmiotowej uchwały omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady 
w  dniu 24 października 2013 roku. Na sesji pytań nie było. Po odczytaniu przez 
Przewodniczącego Jagodzińskiego treści uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem 
uchwały głosowało 14 radnych, przy 1 głosie przeciwnym.

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku w sprawie .
zaciągnięcia pożyczki na  zadanie pn. ‘ Budowa przedszkola w Bojanowie”, została podjęta i
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
10.  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Bojanowo  na  lata  2013  –
2016”,

Głos zabrała pani Skarbnik Mirosława Zamelska  omówiła zmiany jakie zostały 
wprowadzone do projektu przedmiotowej uchwały.
Państwo radni  pytań nie  zadali.  Po odczytaniu  Uchwały przystąpiono do głosowania.  Za
podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku w sprawie
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2013 – 2016”, głosowali
wszyscy radni – 15 „za”. Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał w sprawie;: 
11.   zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.  

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska  omówiła zmiany jakie zostały wprowadzone do projektu 
przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Po odczytaniu projektu Uchwały przystąpiono  do 
głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy radni – 15 „za”.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 października 2013 roku w sprawie zmian 
uchwały budżetowej na 2013 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Do pkt. 12 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Odpowiadając na pierwsze pytanie radnego Jana Kubisa  który  wnioskował o 
postawienie znaku informującego o lokalizacji kościoła w Gołaszynie, Burmistrz Bojanowa 
wyjaśnił, iż znak postawimy przy Dino.
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Na drugie pytanie dotyczące przydomowej oczyszczalni ścieków w Karolewie 
odpowiedział kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie pan Marek 
Dudziak. Poinformował zebranych, iż prace dotyczące usunięcia usterek są dzisiaj (tj. 
30.11.2013 r.) wykonywane. 
„Zaopatrzyliśmy się również w środki biologiczne” -  poinformował pan Marek Dudziak.
Radny Kubis zapytał jak długo trwa gwarancja?
Pan Dudziak wyjaśnił, iż gwarancja została przyznana na 3 lata; zostało jeszcze 1,5 roku.

Radny Kubis zapytał kto po wygaśnięciu okresu gwarancyjnego we weźmie 
odpowiedzialność za konserwację i usuwanie usterek w oczyszczalni. 
Kierownik Marek Dudziak wyjaśnił, iż po upływie okresu gwarancyjnego, z funduszy które 
mamy zabezpieczone jako  środki wykonawcy, będziemy zlecać konserwacje i naprawy.

Jedna z mieszkanek Karolewa – obecna na sesji powiedziała – cyt. „fetor jest taki, że 
nie można otworzyć okna, nawet pranie jest przesiąknięte brzydkim zapachem”.

Kierownik Dudziak zaznaczył, iż mieszkańcy korzystający z tej oczyszczalni nie do 
końca stosują zasady prawidłowego użytkowania z oczyszczalni.  W kanalizacji znajdują się 
przedmioty, które nigdy nie powinny tam się znaleźć. Funkcjonowanie oczyszczalni zależy 
też od tego w jaki sposób się to użytkuje. Będziemy to monitorować.

Burmistrz zaznaczył, iż będziemy ewidencjonować to co się tam wrzuca, 
a w ostateczności skłonimy się ku  dyscyplinarnemu karaniu i  wzywaniu ich do Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji celem uiszczenia kary.

Kolejny z mieszkańców też narzekał na zapachy oraz zapytał czy było to 
(oczyszczalnia)  odbierane  zgodnie z normami.

Kierownik Marek Dudziak zaznaczył, że jeżeli ścieki z bloku spływają do 
oczyszczalni to znaczy, że jest wykonana prawidłowo.

Radny Bartkowiak zapytał – „ co się stanie jeżeli skończy się gwarancja?”.
Kierownik Marek Dudziak wyjaśnił radnemu, że na ten cel mamy zabezpieczone 

pieniądze. 

Obecny na sesji mieszkaniec Karolewa zawnioskował o naprawę  zarwanego mostku, 
który znajduje się przy drodze z Karolewa w kierunku Junoszyna.

Inny mieszkaniec Karolewa wracając do tematu oczyszczalni ścieków w Karolewie 
zasugerował, iż można zwiększyć moc silników, wtedy obecne problemy zostaną rozwiązane.
Jednakże w tej kwestii powinien wypowiedzieć się fachowiec.

Burmistrz Bojanowa korzystając z okazji odczytał pismo dotyczące utworzenia 
przystanku blisko miejscowości Potrzebowo. PKS nie wyraził zgody ze względu na małą 
liczbę osób korzystających. Przeprowadzone zostały odpowiednie analizy, które wykluczyły 
możliwość utworzenia dodatkowego przystanku. 

Odpowiadając na pytania dotyczące  zadań drogowych Burmistrz poinformował, iż 
jesteśmy przed konstruowaniem projektu budżetu; jakimi kwotami dysponujemy i jakie w 
tym zakresie zadania możemy wykonać okaże się 14 listopada.
Jedną z kosztowniejszych inwestycji będzie wykonanie oświetlenia na ulicy Kasztanowej.
Burmistrz nadmienił , iż przymieszamy się do ciągów pieszo – rowerowych; jeden na odcinku
ulicy Chopina oraz dokończenie odcinka w Kawczu. Mamy połowę materiałów,  małe widoki
są na resztę. 
W kwestii łącznika między Mylną a Słoneczną będziemy mogli podjąć jakąkolwiek decyzję 
mając zatwierdzony budżet.
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Radnemu Maćkowiakowi Zygmuntowi Burmistrz wyjaśnił, iż porządkowanie  tablic
z nazwami miejscowości przeprowadzimy w 2014 roku.

Na pytanie radnego Jarosława Bartkowiaka dotyczące sieci w Golinie Wielkiej 
odpowiedział kierownik Zakładu i Wodociągów w Bojanowie pan Marek Dudziak.
Podczas szukania miejsca zgłoszonej awarii pomierzono ciśnienie w hydrantach. Sieć 
zapewnia prawidłowe funkcjonowanie. Problem pojawia się przy korzystaniu z hydrantów. 
Przy dwustronnym ciśnieniu praca hydrantów byłaby lepsza.

Burmistrz Bojanowa poprosił, aby przy odbiorze faktur za wodę zgłaszać wszelkie 
problemy.

Radny Bartkowiak zaznaczył, iż problemy zaczęły się od wiosny, do tej pory działało 
wszystko bez zarzutu. Problem z ciśnieniem występuje również w przedszkolu w Golinie 
Wielkiej.
Burmistrz wyjaśnił, iż wszystkie stacje na terenie Gminy zostały przebudowane – szczególnie
pod kątem stabilności ciśnienia.

Radny Władysław Szalkowski zapytał o naprawę drogi do „koszar” .
Burmistrz poinformował, iż jest rozpoczęta budowa kanalizacji w Gościejewicach. Musimy 
dokończyć jedno zadanie. Droga nie należy do Gminy w związku z powyższym,  nie mamy 
obowiązku dbania o jej stan; do należy do zarządcy.

Radnemu Marcinowi Mróz Burmistrz wyjaśnił, iż numeracja budynków będzie 
regulowana w 2014 roku.

Na interwencję radnego powiatowego Ireneusza Młynka Burmistrz odpowiedział, iż w
sprawach dotyczących bezpieczeństwa na wiadukcie oraz na inwestycji związanej z budową 
S5,  Burmistrz Bojanowa będzie rozmawiał z kierownikiem budowy.

Do pkt. 12 Wolne głosy i wnioski.

Radna Halina Lis zawnioskowała o naprawę drogi w Zaborowicach. Droga jest 
zniszczona przez pojazdy dowożące materiał na S5,oraz na inwestycję związaną z 
kanalizacją.
Burmistrz odpowiedział, iż skontaktujemy się z firmą , która jest winna za zniszczenia. 
Pani Lis nawiązała do wypadku samochodu ciężarowego jaki miał miejsce w  Zaborowicach.
Czy przyczyna była zła nawierzchnia, czy nadmierna prędkość.
Obecny na sesji Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie wyjaśnił, iż sprawa jest w 
toku, będą sporządzone w tym zakresie odpowiednie analizy.

Przewodniczący Komisji Oświaty, pan Franciszek Wieremiejko podziękował za 
zrealizowanie wniosku dotyczącego naprawy schodów w Pensjonacie dla Osób Starszych.

Dyrektor Przedszkola w Bojanowie, pani Agnieszka Sikora poinformowała 
uczestników sesji o akcji zorganizowanej prze „Stowarzyszenie Rodzin i Przyjaciół Dzieci i 
Młodzieży i Osób Niepełnosprawnych „ Akcja Mikołaj dla każdego”. Stowarzyszenie 
organizuje zbiórkę na paczki dla potrzebujących dzieci, z rodzin rozbitych. Rozwiezienie 
paczek nastąpi 6 grudnia, w „Mikołaja’.

Do pkt. 13         Zakończenie   
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W związku z wyczerpaniem porządku XXXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, 
przewodniczący Rady Maciej Jagodziński, dziękując wszystkim za przybycie o godz. 12.15 
zamknął obrady.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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